
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce ze dne 9. 6. 2011 
 

Přítomni:  

Zastupitelé obce:  

Ing. Vladimíra Sýkorová, Jiří Machačka, Kateřina Šertlerová, Ludmila Szőllosová, Jiří 
Levý, Hana Vovsová DiS, Andrea Zoulová 
Zastupitelstvo v počtu sedmi členů usnášení schopné. 
Veřejnost: 9 osob 
 
Zapisovatelka: Andrea Zoulová 
 
Ověřovatelka zápisu: Hana Vovsová 
 
Začátek v 19:00 Konec v 21:30 
 
Program:  

 
1. Zpráva o přezkoumání hospodaření obce za rok 2010 
2. Schválení závěrečného účtu za rok 2010 

3. Průběh čerpání rozpočtu obce 2011 

4. Schválení rozpočtových změn v roce 2011 

5. Diskuse nad využitím a rekonstrukcí sportovních kabin 

6. Smlouva s VKM 

7. Kulturní akce 27.8.2011 

8. Různé, diskuse 

 

 

1. Zpráva o přezkoumání hospodaření obce za rok 2011  

- pracovnicemi kontrolního oddělení Krajského úřadu Středočeského kraje bylo 
přezkoumáno hospodaření obce, byly zkontrolovány všechny doklady a smlouvy. 
Kontrola došla k závěru, že je hospodaření v pořádku, výtka kontroly jediná, že 
jsme projednání o kontrole hospodaření nedodali v řádném termínu, ale až o 4 
dny později. Zároveň proběhlo Krajským úřadem Středočeského kraje 
přezkoumání hospodaření Svazku obcí Dolní Povltaví za rok 2010. Taktéž bez 
pochybení.  

 

 

2. Schválení závěrečného účtu za rok 2010 

- přehled, kdy se skutečnost srovnává s návrhem rozpočtu, původní návrh rozpočtu 3 

488 000,-, skutečnost 4 668 000,- viz. příloha 

   

Hlasování o schválení závěrečného účtu za rok 2010 
ANO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 

 



3. Schválení rozpočtových změn v roce 2011 - návrh rozpočtového opatření 2011 

- navýšení příjmů o 251 000 
- daň z nemovitosti navýšeno o 200 000 
- výtěžek z hracích přístrojů o 1000 Kč 
- navýšení příjmů z mateřské školy o 50 000, výdaje na muzeum o 80 000,-         
Kč (spotřeba elektrické energie, materiálu atd.) 

- zvýšení o 100 000 lokalita 1/6 
- průběh čerpání v letošním roce: příjmy 9 247 100 výdaje 5 750 000 

Zastupitelé požadovali seznámení se změnami v rozpočtu s předstihem, proto nebyl 
návrh schválen. 
 

Schválení návrhu rozpočtového opatření 
ANO – 1 NE – 6 ZDRŽEL SE – 0 

 
4. Průběh čerpání rozpočtu v roce 2011 

- průběh čerpání v letošním 
roce: příjmy 9 247 100 výdaje 5 
750 00 
- jednotlivé kulturní akce – 
Masopust + 12 806,-Kč,Šlápota 
– 6950,-Kč, Čarodějnice + 200,- 
Kč, příjmy převyšují nad výdaji 
6000,- Kč. 
 
 

Schválení zastupitelstva pro schválení rozpočtu obce na rok 2011 

ANO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

5. Souhlasné prohlášení o převedení obecních pozemků státu 

- na základě iniciativy podniku Letiště Vodochody bylo Úřadem pro zastupování státu ve 
věcech majetkových sděleno, že nám nepřísluší pozemky v blízkosti letiště, 11m2,63 m2 
a 15 m2, celkem 96 m2 a stát je požaduje zpět. 

V roce 1994 byly tyto pozemky zapsány do vlastnictví obce, ÚPZSVM se domnívá, že 
neprávem. Pokud by se obec s ÚPZSVM nedohodla, bylo by toto předmětem soudního 
sporu. 

 

Hlasování pro souhlasné prohlášení o převedení pozemků do vlastnictví státu  

ANO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 

6. Souhlas o vkladu, nájmu a provozování vodárenské infrastruktury v obci v lokalitě 1/6 

V nové lokalitě je vybudován nový vodovodní řád 222,4 m je zkolaudován. 

Vodárny převezmou nový vodovod do správy, nájemné 100,- Kč/rok do doby, než bude 
nová část vodovodu vložena do majetku VKM. 10% hodnoty majetku VKM od obce 
odkoupí a 90% bude jako vklad akcionáře (obec). 

 
Hlasování pro souhlas o vkladu, nájmu a provozování vodárenské infrastruktury 
v obci vodárnami  

ANO – 7, NE – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 

 



7. Diskuse o provozování a rekonstrukci kabin 
- kabiny jsou již zapsány na listu vlastnictví a v majetku obce 

- z ankety týkající se využití kabin bylo odevzdáno 7 lístků, z těchto a z následné 
diskuse vyplynulo, že využití kabin by mělo být zejména pro sportovní aktivity, tedy 
zachovat prostor pro fotbalisty (místnost pro hráče, pro hosty a pro rozhodčí), 
s úpravou prostoru pro cvičení, který by byl zároveň využíván jako herna pro děti, 
samozřejmostí je sociální zařízení 
- bylo vysvětleno, že občerstvením nebylo míněno jako komerční, ale jako vytvoření 
zázemí pro pořádání sportovní akce 
- co se týče možnosti zřízení klubovny pro mládež, je spíše negativní odezva, přesto 
se ještě toto téma s oslovením přímo mládeže otevře ve zpravodaji 

- po zhlédnutí kabin se zjistilo, že je stavba v dezolátním stavu a že by se 
vyplatilo postavit novou 

 
7. Různé 

- dne 8. 4. 2011 byly provedeny 2 kontroly z finančního úřadu, kontrola se týkala 
dotací a výběrových řízení u dotace na dětské hřiště v roce 2006 240 000, 274 
000 dodal obecní úřad z vlastních zdrojů, bylo prověřeno všech 8 bodů a nebylo 
zjištěno žádné porušení rozpočtové kázně. Druhá kontrola se týkala dotace na na 
CZECH POINT, taktéž v pořádku.  
- kontrola veřejného rozhlasu – kontrolovala se funkčnost reproduktorů, firma 
Spojmont navrhuje výměnu reproduktoru u čp. 21 a u čp 16 (v cenách 13 490,- 
Kč, a 10 175,- Kč). Zastupitelé souhlasí s touto modernizací rozhlasu 
- úprava prostoru před hospodou – možnost zámkové dlažby nebo terasa 
z dřevěné podlahy – diskuse, příklon k zámkové dlažbě 
- úprava prostoru u pergoly u autobusové zastávky – z důvodu vandalismu se 
vyplní prostor po střechu pergoly dřevěnou výplní, resp. prkny, které znemožní 
sezení na pergole 
- 27. 8. 2011 mimořádná kulturní akce: Máslovická sekvoj – malý festival ve stylu 
country, pořádaný jako vzpomínka na zemřelého Jiřího Buriana (muzikanta, který 
hrál i s Máslovickými drnkačkami), kapely budou vystupovat zadarmo 
- obec musí zaplatit záchod 3000,- Kč, zvukař – 5000,- Kč, placení kapely Pacifik 
je zastupitelstvem zamítnuto, dohodnuto dobrovolné vstupné v čase 14:00 – 
23:00 
- závora do ulice Šálecká, aby se zamezilo černé skládce  

 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: A. Zoulová 
 
Ověřila: H. Vovsová  
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